



Withdrawal Request Form 提款申请表

Withdrawal Notice 提款注意

- Account holder is required to monitor account regularly, and ensure that available margin exists in the account prior to submitting this request, as such withdrawal may have an impact on existing open positions or trading strategy used.
提款可能影响现有的未平仓价位。帐户持有人须定期监控帐户，并确保在提款之前有足够的可用保证金。
- Beneficiary Name must match the name on the trading account. Requests to transfer funds to third party will not be processed.
收款人名称必须与交易帐户的名称相同。ECM Trader 在任何情况下都不接受和处理第三方付款。
- All information requested below must be provided to avoid errors or delays in processing. ECM Trader will not be held responsible for delays caused by incorrect information provided by the Client.
以下所有提供信息必须避免错误或延迟。ECM Trader 将不会为客户提供错误信息所导致的延迟而负责。
- Client and bank account information must match the information provided on your original account applications. We may only wire funds to the bank account record and/or to the original funding source.
客户和银行帐户信息必须与原始帐户申请信息一致。我们只将资金电汇至记录在案的银行账户和/或初始资金来源。
- Withdrawal requests are typically processed within two (2) business days of receipt of this form. Please note that international wires may take several business days from the time the wire transfer is initiated to be posted to your bank.
提款申请表将在收到后二个工作日内受理。请注意国际电汇可能需几个工作日到达您的银行。

Account Information 客户交易帐户资料

Client Name 客户名称 _____
Account Number 帐号 _____
Withdrawal Amount 提款金额 _____

Bank Information 收款银行帐户信息

Beneficiary 受益人 _____
Bank Name 银行名称 _____
Bank Address 银行地址 _____
Bank Account Number 银行账号 _____
ABA / SWIFT Code ABA/SWIFT 编码 _____

Completed and signed form to ECM Trader at info@ECMtrader.com
请填写提款申请表发至 info@ECMtrader.com

Client Signature 签名

Date 日期